

辽宁何氏医学院"留学生奖学金"评审办法(试行版)

He University International Student Scholarship Evaluation Rules (Trial Version)

一、目的 Purpose

为鼓励和吸引更多优秀留学生来我校攻读学位,奖励勤奋学习、积极向上、遵纪守法及各方面表现突出的在校留学生,学校根据国家教育委员会、外交部、文化部、公安部和财政部制订的《外国留学生管理办法》等文件精神,结合我校自费留学生情况,设立"辽宁何氏医学院留学生奖学金",并遵循公平、公正、公开原则进行评选与奖励。该奖学金由奖学金评审委员会负责评审,主管部门领导审批实施。

In order to encourage and attract more international students to study for a degree at He
University, we reward international students who are diligent, positive, law-abiding and
outstanding in all aspects, He University establishes 'He University International Student
Scholarship' based on The Administrative Measures for International Students and other
documents formulated by the National Education Commission, the Ministry of Foreign Affairs,
the Ministry of Culture, the Ministry of Public Security and the Ministry of Finance, combined with
the situation of self-financed international students. He University follows the principles of
fairness, justice and openness for selection and awards. The scholarship is reviewed by the
scholarship committee and approved by the administration.

二、申请条件 Application conditions

1. 申请人须为来我院大二至大六留学生(大一新生在完成一学年课程后,从大二年级开始参评,留学生毕业后不能参与评选);

Applicants must be international students from the second to sixth year of our school (freshmen start to participate in the evaluation from the second year after completing the first year course, and students cannot participate in the selection after graduation);

2. 遵守中国法律,遵守《辽宁何氏医学院留学生管理规定》,诚实守信,道德品质优良,如有重大违纪行为,取消本学年参评资格;

遼寧何氏醫學院

传真: 024-88053142



Applicants must abide by Chinese laws and also abide by 'He University International Students Management Regulations', be honest and trustworthy, and have good moral quality. If there is major violation of discipline, the qualification will be cancelled in this academic year.

3. 学习成绩优良, 本学年内所有课程期末考试均在60分以上(含60分);

Applicants must have excellent academic performance, with a score of 60 or more in the final exams of all courses in the academic years;

4. 按时上课, 出勤率在90%以上;

Applicants must attend classes on time and regularly with attendance rate above 90%;

5. 按时注册学籍、按时全额缴纳本学年学费、住宿费和保险费, 无办理休学、退学情况。

Applicants must register on time. Pay the tuition fee, accommodation fee and insurance fee of the academic year in full and on time. No suspension.

三、奖学金种类 Types of scholarship

种类 Types	金额 Amount	各年级中比例 Ratio in each grade
一等奖 First Prize	10000 元(yuan)	1%
二等奖 Second Prize	5000 元(yuan)	5%
三等奖 Third Prize	2000 元(yuan)	9%

(根据比例计算出的获奖人数如有小数点, 酌情进行"四舍五入")

The number of winners calculated according to the scale, if there is a decimal point, 'round off' as appropriate.

四、评审办法 Evaluation method

奖学金测评总分计算方法为:

遼寧何氏醫學院

中国辽宁省沈阳市浑南区泗水街66号 电话: 024-88059798 88059778

传真: 024-88053142



The method for calculating the total scholarship points is:

成绩平均分×70% +学业活动加分×20% +社会责任加分×10%=奖学金测评总分

Average Grade Points×70% +Academic Activity Points×20%

+Social Responsibility Points×10% =Total scholarship points

学院将按照总分由高到低排名的方式进行奖学金的评审

School of International Education will evaluate the scholarship according to the total score from highest to lowest.

五、加分项目 Extra points

(一) 学业活动加分 Academic Activity Points (Green points)

(此项加分与学生学业及学校活动相关)

(These points are related to the student's academic and school activities)

 通过汉语水平考试(HSK)3级加5分,通过4级、5级、6级考试加10分。(一张考试合格证书 只可加一次分)

Pass the HSK level 3 (add 5 points), pass the level 4, level 5, and level 6 (add 10 points). (One test certificate can only be added once)

- 2. 通过医学汉语水平考试(MCT) 1 级、2 级、3 级考试,加 10 分。(一张考试合格证书只可加一次分) Pass the Medical Chinese Test (MCT) Level 1, Level 2, and Level 3 (add 10 points).(One test certificate can only be added once)
- 3. 获得各项比赛证书(国家级、省市级、校级、院级、班级),加 2-10 分。

Obtain various competition certificates (national, provincial, municipal, school, college, and class)

(add 2-10 points)

4. 经学校或国际教育学院批准,参加校外公益活动,加 1-5 分

Participation in off-campus public welfare activities, approved by He University or the School of International Education, . (add 1-5 points)

遼寧何氏醫學院

中国辽宁省沈阳市浑南区泗水街66号电话: 024-88059798 88059778

传真: 024-88053142

達寧何氏醫學院 HE UNIVERSITY

project development and maintenance, internships or volunteer service activities, etc. (Add 1-10 points based on workload and performance of tasks.)

六、评审程序 Evaluation procedure

1. 留学生奖学金每学年在各年级中评选一次

International Students Scholarships are selected once in each grade every academic year

学生提交申请时间: 每学年9月1日至9月19日

Student submission time: September 1st to September 19th of each academic year

奖学金评审时间: 每学年9月20日至10月20日

Scholarship evaluation time: September 20 to October 20 of each academic year

2. 有意申请奖学金的留学生需自己计算本学年加分情况,自行填写《辽宁何氏医学院"留学生奖学金"审评表》再交由辅导员进行审核确认,请将电子版材料发至辅导员邮箱,同时将纸质版材料交到辅导员处(以上材料需在9月19日前上交,以电子版上交时间为准)

International students interested in applying for scholarships need to calculate the EXTRA POINTS for the academic year under review, fill out the 'He University International Student Scholarship Application Form' and submit it to the tutors for review and confirmation. Please send the electronic version of the materials to the tutor's mailbox. At the same time, submit the hard copy version of the materials to the tutor (All of above materials must be submitted before September 1, and the submission time of electronic version shall prevail)

3. 奖学金评审小组将依照留学生奖学金评审办法进行综合评审

The scholarship evaluation team will conduct a comprehensive evaluation in accordance with the international student scholarship evaluation method.

4. 奖学金评审小组将评审结果报送国际教育学院讨论通过后,将公示获奖候选人名单,评选结果经本人同意并签字,公示三天无异议后生效。生效后开始向奖学金获得者发放奖学金,颁发奖学金证书,并记入学生的学籍档案。奖学金具体到账时间以学校计财处发放时间为准。

遼寧何氏醫學院

中国辽宁省沈阳市浑南区泗水街66号 电话: 024-88059798 88059778

传真: 024-88053142

After the scholarship evaluation team submits the evaluation results to the School of

International Education for discussion and approval, the list of winners will be announced. The selection results will be approved and signed by the individual, and it will take effect after three days of publicity without any objections. After implementation, the scholarship will be issued to the scholarship recipients, the scholarship certificate will be issued, and it will be recorded in the student's file. The specific time for the scholarship to be received is subject to the time when the school's financial department is officially in session.

七、此办法自颁布之日起施行,解释权归辽宁何氏医学院国际教育学院。

This method shall be implemented from the date of promulgation, and the right of interpretation belongs to the School of International Education, He University.

辽宁何氏医学院 He University

国际教育学院 School of International Education

2020年12月16日 December 16, 2020

传真: 024-88053142